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Trafikudvalget har i brev af 13. juni 2005 stillet mig følgende spørgsmål 
180 til (Alm. del), som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 180:

"Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 10. juni 2005 fra Forenin-
gen Fanøfærgeriet vedrørende salget af Scandlines, jf. alm. del – bilag 245"

Svar:

Der vedlægges kopi af min besvarelse af henvendelse af 9. april 2005 fra 
Foreningen Fanøfærgeriet.

Scandlines indgik i 2002 frivilligt en aftale om besejling af Fanø med Fanø 
byråd. Aftalen bestemmer bl.a. at Scandlines ikke kan hæve priserne ud 
over hvad der kan begrundes i nettoprisindekset eller Scandlines’ faktiske 
omkostningsstigninger.

Aftalen er fortsat i kraft, og det er mit indtryk, at der fortsat er en god dia-
log mellem Scandlines og Fanø Byråd om besejlingen af Fanø. Scandlines 
har endvidere oplyst, at man er meget opmærksom på at høre erhvervsor-
ganisationerne vedrørende besejlingen af Fanø.

Jeg ser ingen grund til, at Scandlines - også i en situation, hvor Scandlines 
evt. måtte have andre ejere – ikke skulle være interesseret i at opretholde 
den gode dialog med bl.a. Fanø Byråd, idet den bidrager til, at sejladsen 
også fremover kan opretholdes på et fornuftigt kommercielt grundlag. 

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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